

# សៀវភៅណែនាំ ការធ្វើជំរឿនឆ្នាំ2020

## របស់អ្នកសម្រាប់អ្នកផ្តល់សេវាជនអនាថា

### តើការធ្វើជំរឿនមានឥទ្ធិពលលើអ្នកដែលជួបប្រទះបញ្ហាភាពគ្មានទីជម្រកយ៉ាងដូចម្តេចខ្លះ?

មានមនុស្សនិងអ្នកដែលគ្មានទីជម្រកប្រមាណ ជាង 36,000 នៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles យោងតាមការរាប់ចំនួនជនអនាថា ទីក្រុង Los Angeles ទ្រង់ទ្រាយធំ ឆ្នាំ2019 ដោយអាជ្ញាធរសេវាជនអនាថាទីក្រុង Los Angeles។ ការរាប់ចំនួនបានកើតក្នុងនៃមនុស្សទាំងអស់នេះ អាចនាំឱ្យបាត់បង់ទឹកប្រាក់ចំនួនរាប់ពាន់លានដុល្លារសម្រាប់កម្មវិធីដែលផ្តល់មូលនិធិដោយសហព័ន្ធដែលផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់ពួកគេ រួមទាំងកម្មវិធីសិក្សាប្រើប្រាស់លើក្នុងខ្លួនផ្ទះ 8 កម្មវិធីថែទាំសុខភាពសម្រាប់អ្នកគ្មានលំនៅដ្ឋាន និងកម្មវិធីយុវជនដែលគ្មានផ្ទះសំបែងនិងរត់ចោលផ្ទះ។

### តើអ្នកផ្តល់សេវាជនអនាថាអាចជួយធានានូវការរាប់ចំនួនឱ្យបានត្រឹមត្រូវយ៉ាងដូចម្តេច?

ជាការចាំបាច់បំផុតដែលត្រូវរាប់ចំនួនប្រជាជនដែលគ្មានផ្ទះសំបែងរបស់ L.A. ឱ្យបានត្រឹមត្រូវដើម្បីធានានូវការទទួលបានចំណែកមូលនិធិប្រកបដោយយុត្តិធម៌សម្រាប់សេវាសង្គមសំខាន់ៗ។ ធ្វើការជាមួយការិយាល័យគណៈកម្មការរាប់ចំនួនប្រជាជនពេញលេញតាមមូលដ្ឋាន និងក្រសួងជំរឿនសហរដ្ឋអាមេរិកដើម្បីអភិវឌ្ឍយុទ្ធសាស្ត្រផ្សព្វផ្សាយដ៏មានឥទ្ធិពល និងកំណត់ទីតាំងដែលមនុស្សកំពុងរស់នៅ។

### តើក្រសួងជំរឿនសហរដ្ឋអាមេរិក និងរាប់ចំនួនមនុស្សដែលមានបញ្ហាគ្មានផ្ទះសំបែងយ៉ាងដូចម្តេច?

ការរាប់ចំនួនផ្អែកតាមសេវាកម្ម (ថ្ងៃទី30 ខែមីនា - ថ្ងៃទី1 ខែមេសា ឆ្នាំ2020) ដើម្បីរាប់ចំនួនមនុស្សនៅតាមទីកន្លែងដែលពួកគេទទួលបានសេវាកម្ម (រួមមានទីជម្រកស្នាក់នៅ និងកន្លែងផ្តល់ចំណីអាហារ) និងទីតាំងនៅក្រៅអគារផ្សេងទៀតដូចជាកន្លែងបោះកង់ជាដើម។

ការរាប់ចំនួនតាមទីតាំងស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន (ថ្ងៃទី9 ខែមេសា - ថ្ងៃទី4 ខែឧសភា ឆ្នាំ2020) ដើម្បីរាប់ចំនួនប្រជាជនដែលមិនមានលំនៅដ្ឋានស្ថិតនៅតាមទីតាំងស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នដូចជាសណ្ឋាគារ ឬផ្ទះសំណាក់។

សំណួរស្តង់ដារជំរឿនសុំឱ្យអ្នកឆ្លើយសំណួរ ធ្វើការរួមបញ្ចូលនរណាម្នាក់ដែលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ននៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេដែលអ្នកទាំងនោះអាចនឹងមិនចាត់ទុកថាជាផ្ទះកម្មវិធីនៃគ្រួសារ។

ទីក្រុង Los Angeles និងផ្តល់ដំណោះស្រាយ(នានា) យ៉ាងសមស្រប ដើម្បីធានាការប្រើប្រាស់ដោយស្មើភាពគ្នានូវកម្មវិធី សេវាកម្ម និងមន្ទីរវេជ្ជសាស្ត្ររបស់ខ្លួនសម្រាប់មនុស្សដែលមានពិការភាព។ ដើម្បីធ្វើការស្នើសុំ សូមទាក់ទងទៅនាយកដ្ឋានផ្នែកពិការភាពតាមរយៈ DOD.Contact@lacity.org ឬ (213) 202-5668 ជាមុន ក្នុងរយៈពេលប្រាំថ្ងៃធ្វើការឬលើសពីនេះ។



[census.lacity.org](https://census.lacity.org)  
#2020Census

